

Limited Proxy

Air Arabia P.J.S.C (the company)

Shareholder's No.: _____

No. of Shares: _____

We/I, _____, the holder/s of the abovementioned shares in the company, hereby authorize Mr./Ms. _____ Mobile No to attend the general assembly meeting of the company to be held in Air Arabia Head Office located on Airport Road, beside Sharjah International Airport, United Arab Emirates, and online, at 03:00 pm on Monday 17 March 2025. The proxy shall have the right to vote on all items listed on the agenda of each of the proposed meetings, whether held on such date and time or postponed to a later date and time.

Signature: _____

توكيل خاص

السادة/ العربية للطيران ش.م.ع ("الشركة") رقم المساهم:

عدد الأسهم:

نحن/أنا المالكين/المالك للأسهم المذكورة أعلاه من الأسهم في البنك ، نفوض/أفوض بموجب هذا التوكيل السيد/السيدة رقم الهاتف لحضور اجتماع الجمعية العمومية للشركة المقرر عقده في مركز الشركة الرئيسي الكائن على شارع المطار بجانب مطار الشارقة الدولي ، الامارات العربية المتحدة، وإلكترونياً، في تمام الساعة 3:00 مساء يوم الإثنين الموافق 17 مارس 2025، وللوكيل حق التصويت على كافة الأمور المطروحة في هذا الإجتماع سواء تم عقده في موعده المقرر أو في حالة تأجيله إلى موعد لاحق.

التوقيع: